
                                                                   Protokół Nr XXXVII/2009
                                                      z XXX Sesji Rady Gminy Celestynów
                                                                  z dnia 15 lipca  2009 roku

W sesji udział wzięli:
1.Radni  Rady Gminy  Celestynów - wg załączonej listy obecności.
2.Z-ca  Wójta                                         -                     Wojciech Nastula
3.Skarbnik Gminy   -  Agnieszka Kurek
4.Sekretarz Gminy                                                  -                     Dariusz Kołodziejczyk
5.Kierownik Referatu GK, M i OŚ, R i L  -                  Paweł Tomala
6.Kierownik Zakładu Obsługi Szkół                        -                      Danuta Czerwińska
7.Sołtysi -   wg załączonej listy obecności
8.Inne osoby zaproszone. 

Przewodniczący Rady  -  Bogdan Wójcik  -  dokonał otwarcia sesji, powitał radnych oraz zaproszonych 
gości.  Stwierdził,  iż na sali znajduje się 13 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do podejmowania 
przez Radę Gminy  prawomocnych uchwał.  Następnie odczytał  porządek obrad. 

                           Proponowany Porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów :

      1.   Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.

      2. Interpelacje i zapytania radnych.

      3.  Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:    

             1 ) rozpatrzenia skargi Wójta Gminy na Przewodniczącego Rady Gminy (projekt Nr 1),

             2) rozpatrzenia skargi Wójta Gminy na Przewodniczącego Rady Gminy (projekt Nr 2)

       3) rozpatrzenia skargi mieszkańców gminy Celestynów na Wójta gminy.

       4) rozpatrzenia skargi mieszkańców budynku przy ul. Dębowej 5 .

      5) rozpatrzenia skargi mieszkanki gminy Celestynów na Wójta gminy.

       6) rozpatrzenia skargi pani Ireny Chmielewskiej na Wójta Gminy Stefana Traczyka   

       7) uchwalenia Gminnego programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających   azbest dla 

Gminy Celestynów na lata 2008-2032,

 8) dokonania zmian w budżecie,

9) zaciągnięcia kredytu przez gminę Celestynów w 2009 roku,

10) zaciągnięcia kredytu przez gminę Celestynów w 2009 roku,

11) zaciągnięcia kredytu przez gminę Celestynów w 2009 roku,

12) oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części  nieruchomości  wchodzącej  w  skład 

zasobu Gminy Celestynów, (projekt Nr 1)

13) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej 

w skład zasobu Gminy Celestynów, (projekt Nr 2)

14) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej 

w skład zasobu Gminy Celestynów, (projekt Nr 3)

15) oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części  nieruchomości  wchodzącej  w  skład 

zasobu Gminy Celestynów, (projekt Nr 4)

16) oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części  nieruchomości  wchodzącej  w  skład 

zasobu Gminy Celestynów, (projekt Nr 5)



17) oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części  nieruchomości  wchodzącej  w  skład 

zasobu Gminy Celestynów, (projekt Nr 6)

18) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej 

w skład zasobu Gminy Celestynów, (projekt Nr 7)

19) oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części  nieruchomości  wchodzącej  w  skład 

zasobu Gminy Celestynów, (projekt Nr 8)

20) oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części  nieruchomości  wchodzącej  w  skład 

zasobu Gminy Celestynów, (projekt Nr 9)

21) oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części  nieruchomości  wchodzącej  w  skład 

zasobu Gminy Celestynów, (projekt Nr 10)

22) oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części  nieruchomości  wchodzącej  w  skład 

zasobu Gminy Celestynów, (projekt Nr 11)

23) oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części  nieruchomości  wchodzącej  w  skład 

zasobu Gminy Celestynów, (projekt Nr 12)

24) oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części  nieruchomości  wchodzącej  w  skład 

zasobu Gminy Celestynów, (projekt Nr 13)

25) oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części  nieruchomości  wchodzącej  w  skład 

zasobu Gminy Celestynów, (projekt Nr 14)

26) oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części  nieruchomości  wchodzącej  w  skład 

zasobu Gminy Celestynów, (projekt Nr 15)

27) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej 

w skład zasobu Gminy Celestynów, (projekt Nr 16)

28) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej 

w skład zasobu Gminy Celestynów,  (projekt Nr 17)

29) oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części  nieruchomości  wchodzącej  w  skład 

zasobu Gminy Celestynów,  (projekt Nr 18)

30) oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części  nieruchomości  wchodzącej  w  skład 

zasobu Gminy Celestynów,  (projekt Nr 19)

31) oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części  nieruchomości  wchodzącej  w  skład 

zasobu Gminy Celestynów, (projekt Nr 16)

32) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej 

w skład zasobu Gminy Celestynów,  (projekt Nr 20)

33) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej 

w skład zasobu Gminy Celestynów,  (projekt Nr 21)

34) oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części  nieruchomości  wchodzącej  w  skład 

zasobu Gminy Celestynów,  (projekt Nr 22)

35) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej 

w skład zasobu Gminy Celestynów,  (projekt Nr 23)

36) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej 

w skład zasobu Gminy Celestynów,  (projekt Nr 24)



37) oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części  nieruchomości  wchodzącej  w  skład 

zasobu Gminy Celestynów,  (projekt Nr 25)

38) oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części  nieruchomości  wchodzącej  w  skład 

zasobu Gminy Celestynów,  (projekt Nr 26)

39) oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części  nieruchomości  wchodzącej  w  skład 

zasobu Gminy Celestynów,  (projekt Nr 27) 

40) oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej 

w skład zasobu Gminy Celestynów,  (projekt Nr 27) 

4.    Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja;

5    Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja.

6.   Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

7.   Sprawy różne.

8.   Wnioski i oświadczenia radnych.

9.    Przyjęcie protokołu z  poprzedniej Sesji.

10.  Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik wnioskował o wykreślenie z porządku obrad pkt. 3,ppkt.31, 
gdyż jest to błąd pisarski.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik wprowadził  autopoprawką do porządku obrad następujące 
uchwały, które wpłynęły do Biura Rady w przepisowym terminie: pozycja numer 41 projekt w sprawie 
zmiany  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na  wyodrębnienie  funduszu sołeckiego  w 2010  roku, 
pozycja Nr 42 projekt  w sprawie ogólnego i bezpłatnego udostępniania boiska sportowego przy 
Szkole Podstawowej w Starej Wsi, pozycja Nr 43 projekt w sprawie zmiany uchwały Nr 203/09 
Rady Gminy Celestynów z dnia 9 czerwca 2009 roku w sprawie gromadzenia środków na kontach 
dochodów  własnych  przez  gminne  jednostki  oświatowe,  pozycja  Nr  44  projekt  w  sprawie 
powołania komisji  inwentaryzacyjnej  Rady gminy Celestynów,  pozycja Nr 45 projekt  w sprawie 
dokonania zmian w budżecie, (projekt Nr 2).

Radny Tadeusz Floriańczyk wnioskował  o  zdjęcie  z porządku obrad projektu w sprawie utylizacji 
azbestu, ponieważ w tym programie jest zapis o wybudowaniu na terenie gminy składowiska azbestu. 
Firma,  która  opracowuje  ten  projekt  ma zmienić  zapis.  Ponadto  wnioskował,  aby  Wójt  dostosował 
program gminnego funduszu ochrony środowiska i gospodarki wodnej do programu usuwania azbestu.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Radna Anna Rosłaniec wnioskowała o przesunięcie punktu: Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i 
zapytania Radnych do punktu 3.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Radna Agata Stefanowska wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad punktu Rozpatrzenie i 
przyjęcie  stanowiska  Rady  Gminy  Celestynów  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  wykonaniu  zadań 
inwestycyjnych i remontowych w gminnych jednostkach oświatowych przez Wójta Gminy Celestynów w 
punkcie 5, po rozpatrzeniu uchwał.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  wnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu w sprawie 
powołania Komisji Inwentaryzayjnej Rady. Ten projekt był kilka miesięcy temu w porządku obrad. Od 
tamtej pory nic się nie zmieniło. Wynika to z braku wiedzy na temat zakresu prac takiej komisji oraz z 



jakich osób ma się ona składać. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Wicewójt Wojciech Nastula wnioskował o rozszerzenie porządku obrad o punktu zatwierdzenie planu 
odnowy  miejscowości  Stara  Wieś  na  lata  2009  -2016.  W  poprzednim  programie  był  błąd  w 
sformuowaniu tytułu uchwały.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Pan  Piotr  Bartoszewski  wnioskował  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  w  pkt  3,  ppkt  12  do  ppkt  40 
dotyczących oddania na czas oznaczony części nieruchomości wchodzących w skład zasobu gminy 
Celestynów i zastąpienie ich jednym zbiorczym projektem.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

                                    Porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów po zmianach:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.

  2. Interpelacje i zapytania radnych.

  3.Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

             4.  Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:          

            1 )rozpatrzenia skargi Wójta Gminy na Przewodniczącego Rady Gminy (projekt Nr 1),

            2) rozpatrzenia skargi Wójta Gminy na Przewodniczącego Rady Gminy (projekt Nr 2)

      3) rozpatrzenia skargi mieszkańców gminy Celestynów na Wójta gminy.

       4) rozpatrzenia skargi mieszkańców budynku przy ul. Dębowej 5 na Wójta gminy.

     5) rozpatrzenia skargi mieszkanki gminy Celestynów na Wójta gminy.

      6) rozpatrzenia skargi pani Ireny Chmielewskiej na Wójta Gminy Stefana Traczyka

      7) dokonania zmian w budżecie,

            8) zaciągnięcia kredytu przez gminę Celestynów w 2009 roku,

            9) zaciągnięcia kredytu przez gminę Celestynów w 2009 roku,

           10) zaciągnięcia kredytu przez gminę Celestynów w 2009 roku,

           11)oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzących w skład zasobu 

            Gminy Celestynów,

                    12) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu  sołeckiego   w

                        2010 roku,

       13)  ogólnego i bezpłatnego udostępniania boiska sportowego przy Szkole Podstawowej 

          w Starej Wsi,

      14)  zmiany uchwały Nr 203/09  Rady Gminy Celestynów z dnia 9 czerwca 2009 roku w sprawie

             gromadzenia środków na kontach dochodów własnych przez gminne jednostki oświatowe,

      15) dokonania zmian w budżecie, (projekt Nr 2)

        16)  zatwierdzenia planu odnowy miejscowości Stara Wieś na lata 2009 – 2016.

5. Rozpatrzenie i przyjęcie stanowiska Rady Gminy Celestynów w sprawie wyrażenia opinii o

   wykonaniu zadań inwestycyjnych i remontowych w gminnych jednostkach oświatowych przez Wójta 

Gminy Celestynów,

6.  Informacja  Wójta  Gminy  na temat  stanu  realizacji inwestycji gminnych oraz dyskusja;



7. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami i dyskusja.

8.   Sprawy różne.

9.   Wnioski i oświadczenia radnych.

10.    Przyjęcie protokołu z  poprzedniej Sesji.

11.  Zamknięcie obrad.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt 2.
Interpelacje Radnej Anny Rosłaniec:
1. Zgodnie z ustaleniami podjętymi za pośrednictwem poczty elektronicznej zwracam się z prośbą o 
udzielenie jednoznacznej tzn. tak lub nie odpowiedzi na pytanie czy do końca 2009 roku planowane jest 
ogłoszenie oraz rozstrzygnięcie przetargu na wykonanie oraz wykonanie samych prac projektowych 
dotyczących  zadania  pod  nazwą:,,budowa  kanalizacji  sanitarnej  w  Starej  Wsi  I  Dąbrówce”. 
Przypominam,  iż  Rada  Gminy  kolejny  już  rok  wskazuje  jako  prioretowe  skanalizowanie  tej  części 
Gminy Celestynów, popierając wniosek Wójta o zabezpieczenie takich a nie innych środków na to
zadanie, między innymi w moim sołectwie czyli Starej Wsi.
2.  Zgodnie z ustaleniami podjętymi za pośrednictwem poczty elektronicznej proszę o przedstawienie 
szczegółowych  informacji  dotyczących  wykupu  mieszkań  w  budynkach  wielorodzinnych  przy  ulicy 
Kolejowej i Parkowej w Starej Wsi. Informacja powinna zawierać przede wszystkim określenie stopnia 
zaawansowania prac nad procedurą sprzedaży lokali, termin rozpoczęcia sprzedaży. 

Interpelacje Radnego Tadeusza Flioriańczyka:
1. Jak przebiega remont łazienek w Szkole Podstawowej w Celestynowie i Starej Wsi. Z informacji 
uzyskanych  od  Pani  Czerwińskiej  wynika,  iż  remont  łazienek  rozpocznie  się  jednocześnie.  W 
Celestynowie remont trwa, kiedy rozpocznie się w Starej Wsi. Czy jest szansa o pozyskanie funduszy 
na ten cel.

Interpelacje Piotra Rosłońca:
1. Dotarło do nas pismo mecenasa reprezentującego wykonawcę kanalizacji w Pogorzeli, informujące, 
że  Wójt  odesłał  fakturę  niechcąc  za  nią  zapłacić.  Niemal  na  każdej  Sesji  były  zadawane  pytania 
odnośnie  finansowania  kanalizacji  w  Pogorzeli  i  nikt  nie  informował,  że  są  jakieś  problemy.  Była 
informacja,  że  są  jakieś  usterki,  inwestycja  jest  nieodebrana  oraz  usterki  będą  potrącone  z  kwoty 
płatności. Jak wynika z pisma odbiór tej inwestycji nastąpił przed Świętami Bożego Narodzenia. Czy to 
nie naraża gminy na koszty z tytułu odsetek karnych. Kwota faktury opiewa na ponad 1 milion złotych. 
Kiedy i z jakich pieniędzy Wójt ma zamiar zapłacić tą fakturę. Wiemy, że zapisane jest w budżecie 700 
tyś. złotych kredytu. Pozostaje problem prawie 500 000 zł do zapłacenia.
2.  Zosłał  dofinansowany  zakup  nowego  samochodu  strażackiego  OSP  Dąbrówka.  Co  się  stało  z 
poprzednim samochodem  i gdzie on się znajduje. Jest to zabytkowy samochód, który był na stanie tej 
jednostki.
3. W 2007 roku Rada Gminy wykazała, że Wójt  zapłacił za usługi budowy kanalizacji kwotę wyższą niż 
wynikała z zapisu budżetu. Na tej podstawie Rzecznik Finansów Publicznych w Warszawie wystąpił o 
ukaranie  Wójta  z  tytułu  złamiania  ustawy  o  finansach  publicznych.  Czy  ta  kara  została  na  Wójta 
nałożona.  Jeśli  tak  to  w jakiej  kwocie.  Czy Pan Wójt  będzie  to  płacił  z  pieniędzy gminnych czy z 
pieniędzy prywatnych.
4.  Z  informacji  jakie  uzyskał  od  Pana  Pawła  Tomali  wynika,  iż  pieniędzy  w  kwocie  20  000  zł 
przeznaczonych na remont szatni  budynku klubu Bór Regut wystarczy na wymianę dachu. Według 
prezesa Klubu I innych działaczy koszt remontu dachu będzie zdecydowanie mniejszy około 6 000 zł. 
Czy prawdą jest, że na sam remont dachu przeznaczona będzie kwota 20 000 zł.
5. Czy w ubiegłym roku były wpływy z tytułu dzierżawy terenu byłej stacji paliw w Regucie. Umowa 
dzierżawy została podpisana na jesieniu ubiegłego roku na kwotę 4 000 zł miesięcznie. Z odpowiedzi 
jaką udzielił Pan Marcin Gawrylik na piśmie wynika, iż w 2008 roku nie było wpływu z tytułu dzierżawy 
terenu byłej stacji paliw w Regucie. Dlaczego Urząd rezygnuje z 12 000 zł wpływu do budżetu.

Interpelacje Radnej Agaty Stefanowskiej:
1. Kiedy dokładnie rozpocznie się modernizacja boiska w Ostrowie.
2. Czy rozpoczęło się odgrzybianie Przedszkola Samorządowego w Celestynowie.



3. Prośba o przedstawienie Radnym powodów odwołania Pani Zawady – Kurdej z funkcji Dyrektora 
Przedszkola Samorządowego w Celestynowie.
4.  Czy odwołanie Pani  Ilony Zawady – Kurdej  z funkcji  Dyrektora  Przedszkola Samorządowego w 
Celestynowie odbyło się zgodnie z prawem.
5.  Czy  Wójt  nadesłał  do  Wojewody  zarządzenie  w  sprawie  odwołania  Pani  Dyrektor  oraz  opinię 
Kuratora,  która jest  konieczna w przypadku odwołania ze stanowiska kierowniczego w czasie roku 
szkolnego.

Interpelacje Radnej Teresy Strzeżysz:
1. Kiedy będzie dokończony remont drogi z Podbieli do Ponurzycy.

Interpelacje Radnego Roberta Wicika:
1. Kiedy otrzymam harmonogram utrzymania dróg gminnych na 2009 rok.
2. Czy Wójt ma zamiar wykonać remont łazienek w Starej Wsi.

Pani Irena Witak, mieszkanka gminy, której radny przekazał swój głos, zadała następujące pytania:
1. Kiedy gmina będzie miała plan zagospodarowania przestrzennego.
2. Nowy chodnik w Glinie został źle zrobiony.
3. Czy będzie zrobione przejście przez tory PKP.
4. Drogi są zbyt zarośnięte. 

Interpelacje Radnego Bogdana Wójcika:
1. Kiedy rozpocznie się remont ulicy Akacjowej w Zabieżkach. Przetarg został już rozstrzygnięty.
2.  Na  jakiej  podstawie  notą  księgową  z  dnia  3  czerwca  2009  roku  obciążył  Pan  należnością  za 
delegację służbową Pana Wicewójta Przedszkole w Celestynowie.
3. Czy wszystkie pisma wychodzące z Urzędu mają sygnaturę akt. Jeśli nie, to co decyduje, że niektóre 
pisma taką sygnaturę posiadają a niektóre nie.
4.  30 marca br na posiedzeniu komisji Oświaty zwróciłem się do Pani Danuty Czerwińskiej z prośbą o 
przekazanie kopii protokołu pokontrolnego z kontroli jaka odbyła się w przedszkolu w Celestynowie w 
dniach  5-20  czerwca.  8  czerwca  po  trzech  miesiącach  otrzymałem  odpowiedz:,,Kontrola 
przeprowadzona  w  przedszkolu  samorządowym  w  Celestynowie  związana  była  z  oceną  pracy 
Dyrektora  Przedszkola  i  pełna  dokumentacja  znajduje  się  w  Mazowieckim  Kuratorium  Oświaty  w 
Warszawie”.  Na pytanie czy Urząd posiada w swoich zasobach oryginał  przedmiotowego protokołu 
oraz  dlaczego  kopii  protokołu  nie  otrzymała  dotychczas  Dyrektor  Przedszkola  nie  otrzymałem 
odpowiedzi. Poprosił o udostępnienie kopii protokołu z tamtej kontroli.

Interpelacje Radnego Mirosława Rosłońca:
1.  Proszę  o  podanie  podstawy  prawnej  odmówienia  mi  wglądu  do  Dziennika  dokumentów 
wychodzących z kancelarii Wójta. 

Ad. pkt 3.
Odpowiedzi na interpelacje Radnej Anny Rosłaniec:
1.  Pan Paweł Tomala powiedział, że w tym roku będzie ogłoszony przetarg na wykonanie projektu 
kanalizacji w miejscowości Dąbrówka i Stara Wieś.
2. Pan Piotr Bartoszewski powiedział, że Rada Gminy podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż dotychczasowym najemcom zajmowanych przez nich lokali komunalnych w Starej Wsi oraz 
podjęła uchwałę w sprawie udzielenia tym osobom bonifikaty. Ponieważ działka, na której stoją budynki 
nie ma do końca uregulowanego stanu prawnego, dotyczy to wielu spraw, między innymi prawidłowego 
wyliczenia  ułamków  nieruchomości  wspólnej,  podziału  nieruchomości  sprostowania  udziałów  w 
księgach wieczystych odbyło  się spotkanie z notariuszem. Najpierw należy podzielić  nieruchomość, 
potem dokończyć  inwentaryzację  tego budynku.  Na dzień dzisiejszy nie  została  wydana decyzja  o 
warunkach zabudowy, ponieważ nie mamy planu zagospodarowania przestrzennego ani studium. Jak 
tylko będą warunki zabudowy odbędzie się spotkanie z mieszkańcami ulicy Kolejowej i Parkowej.

Radna  Anna  Rosłaniec  wyraziła  słowa  dezaprobaty  dla  tego  co  się  dzieje.  Mieszkańcy  składali 
wnioski  o  wykup  mieszkania  w  roku  2007  i  2008.  Ponad  rok  czekali  na  przygotowanie  uchwał. 
Rozsądnym  by  było  przygotować  całą  procedurę,  tak  aby  podjęcie  uchwał  było  formalnym 
rozpoczęciem działań. Tak nie jest. Na jakim etapie jest procedura? Kiedy nastąpi sprzedaż lokali?

Pan Piotr Bartoszewski powiedział, że procedura jest na etapie porządkowania dokumentacji prawnej 



nieruchomości, na której stoi budynek.

Odpowiedzi na interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka:
1. Pan Paweł Tomala powiedział, że remont łazienek w Szkole Podstawowej w Celestynowie w ciągu 
tygodnia  będzie  zakończony.  Pod  koniec  lipca  zostanie  rozpoczęty  remont  łazienek  w  Szkole 
Podstawowej w Starej Wsi. Wykorzystamy na ten cel całą kwotę jaką mamy zapisaną w budżecie czyli 
50 000 zł.

Odpowiedzi na interpelacje Radnego Piotra Rosłońca:
1. Pani Skarbnik powiedziała, że faktura za kanalizację trafiła do Urzędu w czerwcu. Otrzymał ją referat 
księgowości.  Pierwsza  faktura  była  na  znacznie  zawyżoną  kwotę,  niż  wynikałoby  to  z  umów  i 
zapłaconych faktur. Później złożono drugą fakturę. Pan Wójt zwrócił tą fakturę ze względu na usterki, 
które nie zostały wykonane. Mimo wszystko przystąpiliśmy do przygotowania się do płatności za tą 
fakturę.  Na poprzedniej  Sesji  była  propozycja  zwiększenia  środków kredytowania  tej  inwestycji  do 
kwoty 1 miliona złotych. Państwo nie przyjęli tej propozycji. W tej chwili wnioskujemy o kredyt zapisany 
w budżecie czyli w kwocie 762 000. W tej chwili trudno jest mi powiedzieć z jakich środków zostanie 
zapłacona pozostała część. 
2. Wójt powiedział, że właścicielem tego samochodu jest OSP Dąbrówka Stowarzyszenie. Tą sprawą 
wynikającą z nadzoru nad stowarzyszeniami zajmuje się Pan Górczyński, który jest na urlopie. W ciągu 
14 dni postara się na piśmie udzielić odpowiedzi. 
3. Wójt powiedział, że w 2007 roku grupa ludzi zwróciła się do niego o budowę kanalizacji na ulicy 
Leśnej i Świerkowej w Pogorzeli Warszawskiej. W związku z powyższym podjął decyzję o wypłaceniu 
kwoty  200  000,  żeby  wykonawca  zachował  płynność  finansową i  kanalizacja  została  dokończona. 
Poprosił  o  zwrócenie  się  do  Rzecznika  Dyscypliny  Finansów  Publicznych  w  celu  uzyskania 
szczegółowych informacji w tej sprawie.
4. Pan  Paweł  Tomala  powiedział,  że  zakres  robót  został  ustalony  w  kwietniu  z  prezesem  klubu 
sportowego Bór Regut. Pieniądze zostały w całości przeznaczone na remont dachu. Kosztorys prac 
łącznie z wymianą terakoty i glazury wewnątrz wyniósł 42 000 zł. Wpłynęły 4 oferty, z których wybrał 
najtańszą. Dach został cały podbity.
5. Wójt powiedział, że odpowiedź będzie udzielona na piśmie.

Odpowiedzi na interpelacje Radnej Agaty Stefanowskiej:
1.  Pan  Paweł  Tomala  powiedział,  że  zostało  ogłoszone  zapytanie  ofertowe.  W ciągu  siedmiu  dni 
zostanie wyłoniony wykonawca. Termin wykonania boiska w Ostrowie jest do końca sierpnia.
2. Pan Paweł Tomala powiedział, że do prac odgrzybieniowych przystąpimy w tym miesiącu.
3.  Wójt  powiedział,  że  odpowiedź  na  pytania  odnośnie  odwołania  Pani  Dyrektor  przedszkola 
została udzielona na piśmie.

Odpowiedzi na interpelacje Radnej Teresy Strzeżysz:
1. Pan Andrzej Ćwiek powiedział, że w tym roku zostało wykonane 300 metrów asfaltu. W przyszłym 
roku będzie dalej nawierzchnia naprawiana.

Odpowiedzi na interpelacje Radnego Roberta Wicika:
1. Pan Andrzej Ćwiek powiedział, że harmonogram zostanie przesłany drogą elektroniczną.
2. Wójt powiedział, że odpowiedź twierdząca już padła.

Odpowiedzi na interpelacje Radnego Bogdana Wójcika:
1. Pan Paweł Tomala powiedział, że został ogłoszony przetarg na wykonanie tej drogi. Mamy 30 dni na 
wyłonienie firmy, która to wykona.
2. Wójt powiedział, że na pozostałe pytania udzieli odpowiedzi na piśmie.

Odpowiedź na interpelacje Radnego Mirosława Rosłońca:
1. Odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.

Ad.pkt. 4 ppkt 1.
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Wójta Gminy na 
Przewodniczącego Rady Gminy (projekt Nr 1),

Przewodniczący  Rady Bogdan Wójcik  przekazał prowadzenie obrad  Wiceprzewodniczącej  Annie 



Rosłaniec.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mirosław Rosłoniec  powiedział, że Radca Prawny uznał, że 
Rada nie jest właściwym organem do rozpatrywania skarg na Przewodniczącego Rady. Natomiast w 
piśmie  Wojewody  w tej  sprawie  jest  napisane,  iż  Rada  jest  właściwa  do  rozpatrywania  skarg  na 
Przewodniczącego  Rady.  Komisja  składa  nowy  projekt  uchwały  (autopoprawka)  uwzględniający 
stanowisko Wojewody. Komisja Rewizyjna uznaje za bezzasadną skargę Wójta na Przewodniczącego 
Rady Bogdana Wójcika zawartą w piśmie z dnia 7 kwietnia 2008 roku. Zarzuty Wójta Gminy zawarte w 
skardze  z  dnia  07kwietnia  2008r.  jakoby  Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  doprowadził  do 
”licznych  problemów  związanych  z  formułowaniem  ostatecznej  wersji  budżetu”  Rada  Gminy 
uznaje  za nieuzasadnione,  ponieważ   uchwała  budżetowa  została  przyjęta  i  zaakceptowana przez 
organ nadzoru finansowego.  Kolejny zarzut dotyczący złamania przez Przewodniczącego § 18.2. rada 
również uznaje za bezzasadny. Przytoczony zapis dotyczy bowiem procedury wynikającej z prawa do 
występowania  z  inicjatywą  uchwałodawczą  określonych  w  statucie  podmiotów,  a  nie  prawa 
poszczególnych radnych do zgłaszania poprawek do rozpatrywanych podczas sesji rady uchwał, co 
kwestionuje w swoim piśmie wójt.  Wójt  Gminy zarzuca także Przewodniczącemu Rady złamanie § 
24.1.  Statutu  Gminy,  sugerując  niewłaściwie  formułowanie  i  poddawanie  radnym  pod  głosowanie 
zgłaszanych  wniosków.  Podczas  sesji  w  dniu  15  marca  2008r.  żaden  z  radnych  nie  zgłaszał,  iż 
poddany pod  głosowanie  wniosek  jest  mało  przejrzysty  i  nieczytelny,  zatem także ten  zarzut  rada 
uznaje za bezzasadny. Stosowne zapisy dyskusji  ze wspomnianej sesji znajdują się w protokole i są 
ogólnie  dostępne.  Nieprawdziwy  jest  także  zarzut,  iż  Przewodniczący  „nie  dopuścił  wójta  jako 
pierwszego do zgłaszania poprawek do budżetu….”.  Z wcześniej  prowadzonej  dyskusji  wynikało 
wprost, iż jako pierwsze zgłoszone zostaną poprawki w imieniu komisji finansów i inwestycji i tak też się 
stało.  Pozostałe zarzuty rada gminy uznaje za zdecydowanie mało precyzyjne i niejasne, uznając tym 
samym, ze nie istnieje potrzeba poddawania ich głębszej analizie.

Sekretarz  Dariusz  Kołodziejczyk powiedział,  że  nie  zgadza się  z  tym,  iż  to  Rada  jest  właściwa 
rozpatrywać skargi na Przewodniczącego. Przepisy kpa wyraźnie mówią, że Rada rozpatruje skargi na 
Wójta i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych. Jedynym organem, który ma uprawnienia do 
rozpatrywania  skarg  na  Radę  jest  Wojewoda.   Również  potwierdził  to  NSA.  Sekretarz  poprosił 
mecenasa o wykładnię w tej sprawie.

Mecenas Arkadiusz Czyżewski powiedział, że kancelaria przygotowała opinię w tej sprawie. Nie ma w 
polskim  prawie  przepisu,  który  dawałby  Radzie  uprawnienia  do  rozpatrywania  skarg  na 
Przewodniczącego Rady. 

Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec odczytała pismo Wojewody Mazowieckiego z 7 stycznia 2009 
roku, w którym stwierdza on, że do rozpatrywania skarg na Przewodniczącego uprawniona jest Rada 
Gminy.

Radny Bogdan Wójcik powiedział, że  Wójt napisał w skardze, że przewodniczący Rady przeszkadzał 
w  kontroli  przeprowadzonej  w  Celestynowie.  Komisja  Rewizyjna  poprosiła  o  protokół  z  kontroli  w 
przedszkolu. O ten sam protokół poprosił dzisiaj przewodniczący Rady. 

Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w sprawie 
rozpatrzenia skargi Wójta Gminy na Przewodniczącego Rady Gminy (projekt Nr 1),

Uchwała została podjęta 12 głosami za, przy 1 wstrzymującym.

Ad.pkt. 4 ppkt 2.
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Wójta Gminy na 
Przewodniczącego Rady Gminy (projekt Nr 2).

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Mirosław  Rosłoniec  Komisja  składa  nowy  projekt  uchwały 
(autopoprawka). Komisja Rewizyjna uznaje za bezzasadną skargę Wójta na Przewodniczącego Rady 
Bogdana Wójcika zawartą w piśmie z dnia 7 lipca 2008 roku.  Komisja stwierdza, że przewodniczący 
rady  wypełnia  swoje  obowiązki  w  sposób  rzetelny  i  właściwy,  zgodny  z  obowiązującym  prawem. 
Jednym z zarzutów wójta  w stosunku do przewodniczącego było  „utrudnianie  prowadzenia  kontroli 
zleconej przez wójta gminy w przedszkolu w Celestynowie”. Komisja Rewizyjna nie otrzymała żadnego 
dokumentu potwierdzającego ten zarzut w postaci np.: pisma osób dokonujących kontroli ani protokółu 



kontroli,  który powinien być zgodnie z zarządzeniem nr 3/2003 Wójta Gminy Celestynów z dnia 15 
kwietnia 2003 r. w sprawie regulaminu kontroli o który Komisja występowała na piśmie dwukrotnie. Z 
wyjaśnień przewodniczącego wynika, że brał udział we wspomnianej kontroli jeden dzień na pisemną 
prośbę  byłej  wicewójt,  aby  w  kontroli  uczestniczył  przedstawiciel  rady  w  charakterze  obserwatora. 
Wcześniej takim obser watorem z ramienia rady był radny Maciej Nowicki.

Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w sprawie 
rozpatrzenia skargi Wójta Gminy na Przewodniczącego Rady Gminy (projekt Nr 2),

Uchwała została podjęta 12 głosami za, przy 1 wstrzymującym.

Ad.pkt. 4 ppkt 3.
Rozpatrzenie projektu uchwały  oraz podjęcie uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi  mieszkańców 
gminy Celestynów na Wójta gminy.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Mirosław  Rosłoniec  powiedział,  że  Komisja  uznała  za 
bezzasadną skargę  z dnia 7 lipca 2008 roku Państwa Czesławy i Andrzeja Żołądek, na Wójta Gminy 
Celestynów, w przedmiocie budowy skateparku na terenie działek nr ewid. 512 i 513 położonych w 
Celestynowie. Państwo Czesława i Andrzej Żołądek w dniu 7 lipca 2008 roku wnieśli pismo do Wójta 
Gminy Stefana Traczyka na budowę skateparku na terenie działek nr ewid.512 i 513 mieszczących się 
w Celestynowie, żądając usunięcia powstałej budowli. Mieszkańcy skarżyli się na hałas dochodzący do 
ich posesji powstający podczas użytkowania skateparku przez młodzież.
Komisja budową skateperku zajmowała się podczas absolutorium wykonania budżetu za rok 2008.
Dokładnie przeanalizowano od strony formalno-prawnej utwardzenie placu wraz z postawieniem na
nim urządzeń. Komisja skargę rozpatrzyła pod względem uciążliwości dla mieszkańców oraz żądanie 
usunięcia obiektu. Skatepark był budowany tylko na podstawie koncepcji   zagospodarowania centrum 
Celestynowa.  Młodzież powinna korzystać z urządzeń zgodnie z  regulaminem. W czasie oględzin 
skateparku tak pracownicy urzędu jak również radni nie stwierdzili zakłóceń spokoju. Pan Wójt pismem 
z dnia 1.09.2008 roku zwracając się do skarżących poinformował, że korzystający ze skateparku są 
zobligowani  do przestrzegania zasad regulaminu i  ciszy nocnej  po godzinie  22-giej,  jak  również  w 
godzinach nocnych w tej okolicy mają być dodatkowe patrole policyjne. Komisja uważa, że żądanie 
usunięcia  skateparku  przez  mieszkańców,  którzy  bezpośrednio  nie  sąsiadują  ze  skateparkiem  jest 
nieuzasadnione. Komisja odrzuca skargę mieszkańców i uważa ją za niezasadną. Jednocześnie Rada 
Gminy  proponuje  Wójtowi  by  teren  skateparku  był  odgrodzony  od  strony  ulicy  żywopłotem,  oraz 
proponuje założenie monitoringu. 

Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w sprawie 
rozpatrzenia skargi mieszkańców gminy Celestynów na Wójta gminy.

Uchwała została podjęta 10 głosami za, przy 3 wstrzymujących.

Przewodniczący  Rady Bogdan Wójcik objął prowadzenie obrad.

Ad.pkt. 4 ppkt 4.
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  mieszkańców 
budynku przy ul. Dębowej 5 na Wójta gminy.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mirosław Rosłoniec powiedział, że Komisja uznaje za zasadną 
skargę.  Na  podstawie  analizy  dokumentów,  które  dostarczyła  na  wniosek  Komisji  Gospodarka 
Komunalna  wynikało,  że  skargi  mieszkańców  dotyczące  braku  czyszczenia  rynien  co  powoduje 
zalewanie ścian wodą i ich zagrzybienie oraz rozwalających się kominów nie są zasadne ponieważ 
przedłożono  dokumenty  potwierdzające,  że  jest:  zadowalający  stan  techniczny  budynku,  który  nie 
zagraża zdrowiu  mieszkańców,  czyszczenie  rynien  jest  przeprowadzane  dwa  razy  w roku,  remont 
komina przeprowadzono w 2006 roku, wykonywanie bieżących remontów. Komisja Rewizyjna dokonała 
oględzin budynku, którego stan był przedmiotem skargi, w dniu 21 marca br. Stwierdzono: - Zalegające 
liście w rynnach uniemożliwiające swobodny odpływ wody deszczowej. - Czarne plamy na ścianach 
zewnętrznych powstałe prawdopodobnie od przelewającej się wody z rynien. - Brak szyb w facjatce. - 
Rozwalające się kominy (brak tynku,  ruchome cegły)  -  W mieszkaniu lokatorskim Państwa Kurków 
ściany wewnętrzne, znajdujące się od frontu budynku, są mokre i zagrzybione, a w dotyku wyczuwa się 



wilgoć. W związku z rozbieżnościami wynikającymi z dokumentów i oględzin Komisja uważa, że skarga 
mieszkańców budynku przy ul. Dębowej 5 jest zasadna. Sytuacja wymaga szczególnego I szybkiego 
zainteresowania ze strony pracowników Gospodarki Komunalnej. 

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Mirosław  Rosłoniec  zgłosił  autopoprawkę  do  projektu.  Do 
uzasadnienia dodać następujące zdanie:,, Rada wzywa wójta do podjęcia działań w trybie nadzoru i 
kontroli nad działalnością Gospodarki Komunalnej, mających na celu wykonanie stosownych prac przez 
pracowników tejże jednostki.”

Poprawka została przyjęta jednogłośnie.

Pan  Andrzej  Ćwiek  powiedział,  że  stan  techniczny  budynku  na  ulicy  Dębowej  jest  najlepszy  w 
stosunku do innych budynków. Remont tego budynku wymaga dużych nakładów finansowych. Koszt 
wyniósłby 50 000 zł. Gospodarka jest zainteresowana budową nowego budynku Komunalnego.

Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w sprawie 
rozpatrzenia skargi mieszkańców budynku przy ul. Dębowej 5 na Wójta gminy.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt. 4 ppkt. 5.
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie  rozpatrzenia skargi mieszkanki gminy 
Celestynów na Wójta gminy.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mirosław Rosłoniec powiedział, że skarga jest zasadna.  Dnia 
26 lutego 2009 roku w czasie posiedzenia komisji Rewizyjnej Pani Monika Żukowska zamieszkała na 
ulicy Kościelnej we wsi Dąbrówka, poinformowała Komisję o uchybieniach i braku kompetencji wójta 
gminy  Celestynów  związane  z  nie  wywiązywaniem  się  w  sprawie  porozumienia  pomiędzy  panią 
Żukowską  a  gminą  Celestynów na  wykonanie  przyłącza  sieci  wodociągowej.  Strona  porozumienia 
Monika  Żukowska  wywiązała  się  z  porozumienia.  Druga  strona  porozumienia  Gmina  której 
reprezentantem był Wójt Stefan Traczyk nie wywiązała się z porozumienia. Argumentacja, która jest 
uzasadnieniem odstąpienia od porozumienia przez Gminę świadczy, że wójt podpisując porozumienie 
wiedział, że z tego zobowiązania na rzecz Moniki Żukowskiej nie będzie chciał się wywiązać. Jest to 
działanie w złej wierze chcąc wykorzystać mieszkańca gminy I jego własność do zrealizowania swojego 
celu.  Świadomie  podpisując  porozumienie,  z  którego  nie  będzie  chciał  się  wywiązać  świadczy  o 
działaniu  ze szkodą dla mieszkańca,  również wójta gminy stawia w złym świetle  jako najwyższego 
urzędnika Gminy. Komisja uważa, że skarga mieszkańca gminy Moniki Żukowskiej na Wójta gminy jest 
zasadna.

Pan Andrzej Ćwiek powiedział, że do końca tego miesiąca przyłącze będzie wykonane w takim stanie 
jaki na dzień dzisiejszy można wykonać.

Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  Mirosław  Rosłoniec  zgłosił  autopoprawkę  do  projektu.  Na 
końcu  uzasadnienia  zostanie  dopisane  zdanie:,,  Komisja  wzywa  Pana  Wójta  do  polubownego 
załatwienia sprawy w trybie pilnym”.

Poprawka została przyjęta jednogłośnie.

Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w sprawie 
rozpatrzenia skargi mieszkanki gminy Celestynów na Wójta gminy.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt. 4 ppkt. 6.
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  pani  Ireny 
Chmielewskiej na Wójta Gminy Stefana Traczyka.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mirosław Rosłoniec powiedział, że Komisja uznaje skargę za 
zasadną.  Przedmiotem  skargi  jest  brak  działań  Wójta  Gminy  Celestynów  w  zgłoszonej  sprawie 



dotyczącej  systematycznego  zanieczyszczania  nieczystościami  płynnymi  działki  której  Pani 
Chmielewska jest właścicielem, przez jej sąsiada. Pani Chmielewska regularnie od 2007 roku zwraca 
się z tą sprawą o pomoc do Wójta Gminy Celestynów, jedynym dokumentem odnoszącym się do tej 
sprawy  ze  strony  Wójta  Gminy  którym  dysponowała  komisja,  jest  pismo  informujące  panią  Irenę 
Chmielewską  że  organem  właściwym  jest  Sąd  Powszechny,  Sąd  Rejonowy,  Wydział  Cywilny  w 
Otwocku.  W  piśmie  tym  jest  również  informacja  że  „Gmina  Celestynów  nie  jest  uprawniona  do 
rozstrzygania sporów wynikających z praw sąsiedzkich”. W związku z brakiem reakcji ze strony Wójta 
Gminy  Celestynów  na  rozwiązanie  przedmiotu  skargi  pani  Ireny  Chmielewskiej,  mając  również 
wskazania  prawne  ze  strony  Wojewody  Mazowieckiego  oraz  Starosty  Powiatowego,  Rada Gminy 
uznaje skargę za zasadną w całości, i nakazuje Wójtowi Gminy Celestynów natychmiastowe podjęcie 
właściwych kroków prawnych stosownych do przedmiotu skargi.

Pan  Paweł  Tomala powiedział,  że  skarga  dotyczyła  szeregu  spraw  wynikających  ze  sporów 
sąsiedzkich.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mirosław Rosłoniec  zgłosił poprawkę do projektu. Paragraf 2 
otrzymuje brzmienie:,, Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Gminy Celestynów”. 
W uzasadnieniu na stronie 3, 3 wiersz od dołu, słowo ,,komisja” zastępuje się wyrażeniem :,, Rada 
Gminy.”

Poprawki zostały przyjęte jednogłośnie.

Wiceprzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w sprawie 
rozpatrzenia skargi pani Ireny Chmielewskiej na Wójta Gminy Stefana Traczyka.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt. 4 ppkt. 7.
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie.

Projekt  omówiła  Pani  Skarbnik.  Dokonuje  się  zwiększenia  dochodów  majątkowych  w  dziale  926 
rozdziale  92601  §  6300  o  kwotę  333.000,00  zł  z  tytułu  środków  otrzymanych  z  Samorządu 
Województwa Mazowieckiego oraz w § 6330 o kwotę 333.000,00 zł  z dotacji  celowej  otrzymanej  z 
budżetu państwa na realizację zadania budowy kompleksu boisk w ramach Programu „Moje Boisko-
Orlik 2012”. Środki te w kwocie 666.000,00 zwiększają zadanie inwestycyjne „Budowa kompleksu w 
ramach  Programu „Moje  Boisko-Orlik  2012””  w dziale  926 rozdziale  92601  § 6050.  Zmniejsza  się 
wydatki majątkowe w dziale 900, rozdziale 90004 § 6050 o kwotę 300.000,00 zł i w   § 6059 o kwotę 
84.000,00 zł celem wyodrębnienia z zadania inwestycyjnego „Realizacja zagospodarowania Centrum 
Celestynowa”  odrębnego  zadania  inwestycyjnego  „Budowa  kompleksu  w  ramach  Programu  „Moje 
Boisko-Orlik  2012””  i  przesunięcia  tych  środków do działu  926,  rozdziału  92601 § 6050  w kwocie 
384.000,00 zł (84.000,00 zł - środki własne, 300.000,00 zł – kredyty). Zmniejsza się dotację celową na 
„budowę  mieszkań  socjalnych  na  terenie  Celestynowa”  w  kwocie  55.000,00  zł  dla  zakładu 
budżetowego Gospodarki Komunalnej (dział 900, rozdział 90017, § 6210). Tworzy się nowe zadanie 
inwestycyjne „Budowa domu mieszkalnego wielorodzinnego z lokalami socjalnymi w Celestynowie przy 
ul. Dębowej 5” w dziale 900, rozdziale 90095 § 6050. W 2009 roku na wydatki przeznacza się kwotę 
55.000,00  zł.  Wpisuje  się  to  zadanie  do  wieloletniego  planu  inwestycyjnego  realizowanego  przez 
Gminę Celestynów (załącznik nr 3 do uchwały).  W związku ze sporządzeniem bilansu z wykonania 
budżetu  jednostki  samorządu  terytorialnego  za  2008  rok  zachodzi  konieczność  korekty  budżetu. 
Zmniejsza  się  „Przychody  z  tytułu  innych  rozliczeń  krajowych  (wolne  środki)  o  kwotę  363.815,88. 
Dokonuje się zmiany w załączniku Nr 1 w dziale „przychody ogółem” pozycji  8 „Inne źródła (wolne 
środki)”  o  kwotę  363.815,88.  W  uchwale  zmienia  się  sposób  finansowania  planowanego  deficytu 
budżetu z wolnych środków na kredyty.  W związku z otrzymaną decyzją z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej o umorzeniu pożyczki zmniejsza się rozchody budżetu z 
tytułu spłaty otrzymanych krajowych pożyczek i kredytów o kwotę 205.197,60 zł. Dokonuje się zmiany 
w załączniku Nr 1 w dziale „Rozchody ogółem” pozycji 2 o kwotę 205.197,60 zł.Po zmianach w uchwale 
deficyt wynosi 2.742,293,00 zł, zostanie on pokryty przychodami pochodzącymi z wolnych środków w 
kwocie 619.466,12,  zaciągniętych kredytów w kwocie 1.622.826,88 zł  oraz zaciągniętą pożyczką w 
kwocie  500.000,00  zł.  Przychody  budżetu  w  wysokości  4.371.630,94  zł,  rozchody  w  wysokości 
1.629.337,94  zł.  Dokonuje  się  korekty  załącznika  „Wydatki  na  programy i  projekty  realizowane  ze 



środków funduszy strukturalnych oraz z funduszu spójności” uzupełniając o zapisy zawarte w uchwale 
nr 189/09 z dnia 20 kwietnia 2009 roku – wydatki bieżące finansowane ze środków zewnętrznych w 
ramach  projektu  Projekt  systemowy  „Szansa na  lepsze  jutro”,  w ramach  Działania  7.1   „Rozwój  i 
upowszechnienie  aktywnej  integracji”,   Poddziałanie   7.1.1   „Rozwój  i  upowszechnienie  aktywnej 
integracji  przez  ośrodki  pomocy  społecznej”  Dokonuje  się  zmian  w załączniku  „Plan  przychodów i 
wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 2009 rok” uzupełniając 
informacje  oraz  dokonując  korekty  stanu  środków na  początek  roku.  Dokonuje  się  korekty  nazwy 
inwestycji  w ramach dotacji  celowej dla zakładu budżetowego Gospodarki komunalnej w załączniku 
„Plan przychodów i  wydatków zakładu budżetowego Gospodarki  Komunalnej  na 2009 rok”.  Nazwę 
inwestycji  „Budowa  przyłącza  wodociągowego,  Celestynów,  ul.  Wojska  Polskiego”  zmienia  się  na 
„Budowa sieci wodociągowej, Celestynów, ul. Wojska Polskiego” .

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec poinformował, że komisja zgłosiła 
poprawki do niniejszego projektu. W paragrafie 2 wykreślona zostaje kwota 55 000  zł w Dziale 900, 
rozdział 90017 i Dziale 900, Rozdział 90095. W paragrafie 5, punkt 1, ppkt 1 pozostawić kwotę 200 tyś 
złotych  w  obowiązującym  budżecie.  Komisja  wnioskuje  o  zmianę  uzasadnienia  i  dostosowanie 
załączników oraz wykreślenie zadania budowy budynków Komunalnych z WPI.

Wójt  powiedział,  że przegłosowanie przez Radę poprawki zmniejszającej  limity do 200 tyś. z tytułu 
kredytów i  pożyczek na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu  budżetowego 
będzie powodowało złamanie artykułu 14 ustawy o finansach publicznych oraz art. 16 ust.1 ustawy o 
finansach publicznych. Art. 14. brzmi :Naruszeniem dyscypliny finansów publicznych jest nieopłacenie 
przez jednostkę sektora finansów publicznych: 1) składek na ubezpieczenia społeczne, 2) składek na 
ubezpieczenie  zdrowotne,  3)  składek  na  Fundusz  Pracy,  4)  składek  na  Fundusz  Gwarantowanych 
Świadczeń Pracowniczych, 5) wpłat na Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych - 
albo ich opłacenie w kwocie niższej niż wynikająca z prawidłowego obliczenia lub z przekroczeniem 
terminu  zapłaty.  Art.16.  brzmi:1.  Naruszeniem  dyscypliny  finansów  publicznych  jest  niewykonanie 
zobowiązania jednostki sektora finansów publicznych, którego skutkiem jest zapłata odsetek,
kar lub opłat.

Radny  Witold  Kwiatkowski powiedział,  że  Rada  wnioskowała  o  przedstawienie  analizy  sytuacji 
finansowej gminy na piśmie. Do dnia dzisiejszego Radni jej nie otrzymali. Odnośnie budowy budynków 
komunalnych  wątpliwości  budzi  sposób  finansowania  inwestycji.  Brak  kilku  wariantów  rozwiązania 
problemu.

Sekretarz poinformował, że z budżetu państwa są o 700 tyś. mniejsze wpływy z udziału w Pit i Cit. Są 
zapowiedzi, że będą cięcia dalszej. Zaproponował pozostawienie kwoty 400 tyś. złotych.

Radny Witold Kwiatkowski zapytał jakie zobowiązania ma pokryć ta kwota i w jakim czasie.

Skarbnik  powiedziała,  że  faktury  w  Urzędzie  są  w  tej  chwili  na  kwotę  350  000.  Priorytetem  są 
wynagrodzenia, ZUS i w dalszej kolejności spłaty rat kapitałowych. 

Wójt wniósł autopoprawkę zmniejszającą kwotę na bieżące wydatki do 400 tyś. złotych.
 
Radny Piotr Rosłoniec powiedział, że została zapłacona faktura za budowę wodociągu w Ponurzycy, 
której nie mieliśmy w tegorocznym budżecie. Czy to zostało zapłacone z bieżących środków.

Pani  Skarbnik  powiedziała,  że  tak.  Została  zapłacona  kiedy  były  wolne  środki  na  rachunku 
bieżącym. W budżecie nie było tej inwestycji.

Poprawki Komisji Finansów zostały przyjęte 10 głosami za, przy 3 wstrzymujących.

Wciperzewodnicząca Anna Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą w sprawie 
dokonania zmian w budżecie na 2009 rok.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt. 4 ppkt. 8.



Rozpatrzenie projektu uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w sprawie  zaciągnięcia  kredytu przez gminę 
Celestynów w 2009 roku. (projekt Nr 1)

Skrabnik Agnieszka Kurek poinformowała, że Gmina chce zaciągnąć kredyt w wysokości 332 000 zł 

na następujące wydatki inwestycyjne:  budowa kompleksu w ramach Programu,,Moje Boisko – Orlik 

2012” w kwocie 300 000 zł oraz budowa boiska przy Szkole Podstawowej w Starej Wsi w kwocie 32 

000 zł. Spłata rat kapitałowych nastąpi w latach 2010-2012, a odsetki w latach 2009 – 2012 I zostanie 

pokryta z dochodów własnych gminy – podatku od nieruchomości. W związku z przyjęciem do realizacji 

powyższych zadań inwestycyjnych jest konieczne podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na 

zabezpieczenie sfinansowania inwestycji.  Kredyty  mają swoje odzwierciedlenie  w zapisach uchwały 

budżetowej na 2009 rok. 

Przewodniczący Komisji Finansów I Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała  projekt  z  jedną poprawką o następującej  treści:  Paragraf  1 wyrażenie:  ,,  Zaciąga się 

kredyt” zastępuje się wyrażeniem:,,Upoważnia się Wójta do zaciągnięcia kredytu”.

Poprawka została przyjęta jednogłośnie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Maria Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą 

w sprawie zaciągnięcia kredytu przez gminę Celestynów w 2009 roku. (projekt Nr 1)

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (11 głosów za, 2 osoby opuściły obrady Sesji).

Ad.pkt. 4 ppkt. 9.
Rozpatrzenie projektu uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w sprawie  zaciągnięcia  kredytu przez gminę 
Celestynów w 2009 roku. (projekt Nr 2)

Skrabnik  Agnieszka  Kurek poinformowała,  że  Gmina  chce  zaciągnąć  kredyt  w  Banku  Ochrony 

Środowiska SA w wysokości  762.  000 zł na następujące wydatki  inwestycyjne:,,Budowa kanalizacji 

sanitarnej w Pogorzeli w gminie Celestynów,ul. Główna, Świerkowa, Diamentowa, Otwocka, Brzozowa, 

Kolejowa, Leśna,  Piękna,  Ogrodowa – zadanie XI”.  Spłata rat kapitałowych nastąpi  w latach 2010- 

2017, a odsetki w latach 2009 – 2017 i zostanie pokryta z dochodów własnych gminy – podatku od 

nieruchomości. Kredyt ten jest zapisany w uchwale budżetowej na 2009 rok. Kredyt w Banku Ochrony 

Środowiska jest procentowany w kwocie 3,6 %. Maksymalny okres kredytowania to osiem lat.  Bank 

Ochrony Środowiska kredytuje 70% inwestycji.

Przewodniczący Komisji Finansów I Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała  projekt  z  jedną poprawką o następującej  treści:  Paragraf  1 wyrażenie:  ,,  Zaciąga się 

kredyt” zastępuje się wyrażeniem:,,Upoważnia się Wójta do zaciągnięcia kredytu”.

Poprawka została przyjęta przez aklamację.



Radny Witold Kwiatkowski zapytał jakie są koszty zaciągniącia kredytu.

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że na tą chwilę nie posiada takich informacji, gdyż 

nie udało się jej skontaktować z Panem, który zajmuje się obsługą Gminy.

Radny Witold Kwiatkowski poprosił o przedstawienie tych informacji na najbliższej Komisji Finansów i 

Inwestycji.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Maria Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą 

w sprawie zaciągnięcia kredytu przez gminę Celestynów w 2009 roku. (projekt Nr 2).

Uchwała została podjęta jednogłośnie. (11 głosów za, 2 osoby opuściły obrady Sesji).

Ad.pkt. 4 ppkt. 10.
Rozpatrzenie projektu uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w sprawie  zaciągnięcia  kredytu przez gminę 

Celestynów w 2009 roku.

Skarbnik  poinformowała,  że  gmina  chce  zaciągnąć  kredyt  w  wysokości  2.158.164,  82  zł  z 

przeznaczeniem na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek przypadających do spłaty w 

2009 roku w kwocie 1.629. 337, 94 zł  finansowanie planowanego deficytu budżetu, na sfinansowanie 

bieżących wydatków w kwocie 528.  826,88 złotych.  Spłata rat kapitałowych nastąpi  w latach 2010- 

2017,  odsetki  w  latach  2009  –2017.  Konieczność  jest  związana  ze  zmniejszonymi  wpływami  z 

dochodów budżetu państwa. Kredyt jest zapisany w budżecie na 2009 rok.

Przewodniczący Komisji  Finansów I  Inwestycji  Piotr  Rosłoniec powiedział,  że Komisja  zgłosiła 

jedną  poprawką  o  następującej  treści:  Paragraf  1  wyrażenie:  ,,  Zaciąga  się  kredyt”  zastępuje  się 

wyrażeniem:,,Upoważnia się Wójta do zaciągnięcia kredytu”.

Komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radna Anna Rosłaniec  poprosiła o przedstawienie zadłużenia gminy przed wzięciem kredytów i po 

wzięciu kredytów.

Pani  Skarbnik  powiedziała,  że  bez  planowanych  kredytów  na  chwilę  obecną  zadłużenie  jest  w 

granicach 22%. Po zaciągnięciu planowanych kredytów stan zadłużenia gminy wyniesie 34 %.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik poinformował, że dwóch Radnych opóściło obrady.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Maria Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą 

w sprawie zaciągnięcia kredytu przez gminę Celestynów w 2009 roku. (projekt Nr 3).



Uchwała nie została podjęta. Przeciw projektowi głosowało 7 Radnych, wstrzymało się 4 Radnych.

Ad.pkt. 4 ppkt. 11.
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  oddania  w  dzierżawę  na  czas 

oznaczony części nieruchomości wchodzących w skład zasobu Gminy Celestynów.

Pan Piotr Bartoszewski  powiedział,  że  Działki wymienione w projekcie uchwały stanowią własność 
Gminy Celestynów. Położone są na terenie nie objętym ustaleniami żadnego planu zagospodarowania 
przestrzennego  ponieważ  obowiązujący  plan  zagospodarowania  przestrzennego  wraz  ze  studium 
zagospodarowania przestrzennego utracił swoją ważność dnia 31 grudnia 2003 roku na mocy art. 87 
ust.  3  ustawy  z  dnia  27  marca  2003r.  o  planowaniu  i  zagospodarowaniu  przestrzennym   Na 
przedmiotowych  nieruchomościach  usytuowane  są  komórki  i  garaże,  które  stanowią  własność 
dzierżawców. Dotychczasowe umowy dzierżawy zawarte były na czas określony tj. okres trzech lat i 
wygasają w bieżącym roku. Suma lat trwania umów przekracza okres 3 lata.

Radny  Tadeusz  Floriańczyk  poinformował,  że  Komisja  Ładu  i  Środowiska  wnioskowała  o 
ujednolicenie terminu dzierżaw na okres 3 lat. Wiąże się to zplanowanym wykupem terenu. Komisja 
zaopiniowała projekt pozytywnie.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Maria Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą 
w  sprawie  oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części  nieruchomości  wchodzących  w  skład 
zasobu Gminy Celestynów.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt. 4 ppkt. 12.
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie 

wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu  sołeckiego   w  2010 roku.

Sekretarz  powiedział, że  W dniu 9 czerwca 2009 roku Rada Gminy Celestynów podjęła uchwałę Nr 
210/09 w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku na podstawie 
ustawy z dnia 20 lutego 2009 roku o funduszu sołeckim. W chwili  podjęcia w/w aktu prawnego, na 
terenie  Gminy  Celestynów  obowiązywała  uchwała  Nr  48/03  z  dnia  28  października  2003  roku  w 
sprawie:  ustalenie  zasad przekazywania środków budżetowych na realizację  zadań przez jednostki 
pomocnicze  gminy,  regulująca  przekazywanie  środków  budżetowych  na  realizację  zadań  przez 
sołectwa, która nie została wyeliminowana z porządku prawnego, na mocy   nowoprzyjętej uchwały. 
Mając na uwadze fakt,  że obydwie uchwały odnoszą się do przekazywania środków finansowych z 
budżetu  Gminy  Celestynów  jednostkom  pomocniczym  w  celu  realizacji  zadań  własnych  Gminy 
Celestynów, złożony został wniosek o wydanie opinii prawnej, czy uchwała Rady Gminy Celestynów Nr 
210/09 nie powinna zawierać przepisu, powodującego uchylenie aktu prawnego wcześniejszego, czyli 
uchwały Rady Gminy Celestynów Nr 48/03. Z wydanej opinii jednoznacznie wynika, iż wraz z wejściem 
w życie  uchwały  Nr 210/09  podjętej  na podstawie ustawy z  dnia  20 lutego 2009 roku o funduszu 
sołeckim, powinna nastąpić utrata mocy uchwały wcześniej obowiązującej, tak by w obrocie prawnym 
nie było dwóch aktów prawnych regulujących identyczną materię. Jest to tym bardziej zrozumiałe, iż 
ustawa  z  dnia  20  lutego  2009  roku  o  funduszu  sołeckim  w  sposób  całościowy  reguluje  kwestię 
związaną z przekazaniem środków finansowych jednostkom pomocniczym, wprowadzając precyzyjne 
zasady,  dotyczące  chociażby  ustalania  wysokości  środków,  przypadających  na  dane  sołectwo.  Na 
mocy  przedmiotowej  ustawy  rada  gminy  została  upoważniona  jedynie,  do  wyrażenia  zgody  na 
ewentualne wyodrębnienie funduszu sołeckiego. W przypadku podjęcia uchwały pozytywnej, określenie 
wysokości  środków,  jaki  I  sposobu  ich  wydatkowania  następuje  zgodnie  z  regułami  zawartymi  w 
ustawie,  tym samym niedopuszczalne  jest  istnienie  aktu  prawa  miejscowego,  który  regulowałby  te 
kwestie w sposób odmienny niż ustawa.



Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, że Komisja negatywnie 

zaopiniowała ten projekt.

Mecenas Arkadiusz Czyżewski  poinformował,  że uchwała  podjęta  w czerwcu będzie  wywoływała 

skutek w roku 2010. Tą materię reguluje ustawa, która jest aktem wyższego rzędu i ona obowiązuje, 

pomimo, iż gmina podjęła uchwałę w sprawie środków sołeckich.

Radna  Anna  Rosłaniec odczytała  pismo  Redaktor  Naczelnej  ,,Gazety  Sołeckiej”  Pani  Joanny 

Iwanickiej (stanowi ono załącznik do niniejszego protokołu). 

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  wnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu  sołeckiego   w  2010 

roku.

Wniosek został pzrzyjęty.

Ad.pkt. 4 ppkt. 13.
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie ogólnego i bezpłatnego udostępniania 

boiska sportowego przy Szkole Podstawowej w Starej Wsi.

Wicewójt Wojciech Nastula poinformował,że Gmina Celestynów złożyła wniosek o przyznanie pomocy 
w ramach działania 313, 322, 323 „Odnowa i rozwój wsi” na zadanie „Integracja społeczności lokalnej 
poprzez poprawę infrastruktury sportowej”. Dnia 30.06.2009r. do Urzędu Gminy Celestynów wpłynęło 
pismo z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego z informacją,  iż  wniosek wymaga 
uzupełnień.  Jednym  z  wymaganych  załączników  jest  uchwała  intencyjna  Rady  Gminy  w  sprawie 
udostępniania terenu boiska mieszkańcom gminy.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała ten projekt.

Radny Witold Kwiatkowski zapytał czy wiadomo jaka jednostka, osoba odpowiedzialna merytorycznie

będzie zarzadzać tym obiektem.

Wicewójt Wojciech Nastula powiedział, że decyzja nie została jeszcze podjęta.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Maria Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą 
w sprawie ogólnego i bezpłatnego udostępniania boiska sportowego przy Szkole Podstawowej w Starej 
Wsi.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt. 4 ppkt. 14.
Rozpatrzenie projektu uchwały  oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr 203/09  Rady 

Gminy  Celestynów  z  dnia  9  czerwca  2009  roku  w  sprawie    gromadzenia  środków  na  kontach 



dochodów własnych przez gminne jednostki oświatowe.

Pani Skarbnik powiedziała, że w uchwale  Nr 203/09 Rady Gminy Celestynów z dnia 9 czerwca 2009 

roku  w  sprawie  gromadzenia  środków  na  kontach  dochodów  własnych  przez  gminne  jednostki 

oświatowe  §  1  otrzymuje  brzmienie:  „Następujące  jednostki  budżetowe  gromadzą  dochody  na 

wydzielonym rachunku dochodów własnych:              

1) Zespół Szkół w Celestynowie,
2) Szkoła Podstawowa w Celestynowie,
3) Szkoła Podstawowa w Starej Wsi,
4) Szkoła Podstawowa w Regucie,
5) Szkoła Podstawowa w Ostrowie,
6) Przedszkole Samorządowe w Celestynowie,
7) Przedszkole Samorządowe w Starej Wsi.”  

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała ten projekt.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Maria Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą 
w sprawie zmiany uchwały Nr 203/09  Rady Gminy Celestynów z dnia 9 czerwca 2009 roku w sprawie 
gromadzenia środków na kontach dochodów własnych przez gminne jednostki oświatowe.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt. 4 ppkt. 15.
Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie (projekt 

Nr 2).

Pani Skarbnik powiedziała, że dokonuje się zwiększenia dochodów bieżących w dziale 750 rozdziale 
75023  §  0830  o  kwotę  18.788,00  zł  w  związku  z  otrzymaną  opłatą  z  Poczty  Polskiej.  Środki  te 
przeznaczone zostają na zakup centrali telefonicznej do Urzędu Gminy Celestynów (dział 750 rozdział 
75023 § 6060). Dokonuje się zwiększenia dochodów majątkowych w dziale 754 rozdziale 75412 § 6300 
o kwotę 20.000,00 zł w związku z otrzymanymi środkami z Powiatu Otwockiego z  przeznaczeniem na 
doposażenie  samochodu  strażackiego  OSP  w  Dąbrówce  w  dziale  754  rozdziale  75412  §  6060. 
Zmniejsza  się  wydatki  w  dziale  921,  rozdziale  92195  §  4170  o  kwotę  6.000,00  zł  i  jednocześnie 
zwiększa się wydatki w dziale 921 rozdziale 92195 § 4210 o kwotę 1.500,00 zł z przeznaczeniem na 
zakup leżaczków do Klubu Malucha w Regucie  oraz zwiększa się  wydatki  w dziale  801,  rozdziale 
80101  §  4210  z  przeznaczeniem  na  zakup  zmywarki,  umywalki,  płytek  i  materiałów  do  remontu 
kuchenki w Szkole Podstawowej w Regucie.

Sekretarz  powiedział, że w 1999 roku Wójt Tomasz Atłowski zawarł porozumienie, na mocy którego 
Poczta  Polska  miała  partycypować  w  kosztach  utrzymania  technicznego,konserwacji  energii  I 
eksplatacji  przepompowni gazowej ogrzewającej Pocztę Polską. Za jeden sezon grzewczy wychodzi 
kwota 1950 zł. Od momentu podpisania porozumienia do sezonu 2006/2007 ówczesna Pani Skarbnik 
ani  Pan  Wójt  nie  wystawili  faktury  Poczcie  Polskiej.  Sekretarz  korespondował  z  Pocztą  Polską  I 
przekonał do zapłaty kwoty za 8 sezonów grzewczych.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec powiedział, że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała ten projekt. Powiedział, że Wójt skłamał, iż Przewodniczący Komisji Finnasów i Inwestycji 
był przeciw finansowania Szkoły w Regucie.

Radny Witold Kwiatkowski zapytał jakie są koszty rzeczowe, osobowe i finansowe przystosowania 
Szkoły, funkcjonowania Klubu Malucha w Regucie.

Pani Czerwińska powiedziała, że w tej chwili jest wakat na etat nauczycielski. Trudno powiedzieć jakie 
w  tej  chwili  będą  koszty.  Szczegóły  przedstawi  na  piśmie.  Potrzebna  jest  adaptacja  kuchenki  na 



potrzeby kateringu. W najbliższych dniach będzie informacja ile będzie kosztowała adaptacja. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Piotr Rosłoniec  zapytał, jaka kwota jest zapisana w 
budżecie na remont w tej placówce.

Skarbnik  powiedziała, że Szkoła w Regucie ma środki zabezpieczone na remont : kwota na zakup 
usług remontowych 13 500 zł, kwota na zakup materiałów i wyposażenia jest to 24 059 zł, zakup usług 
pozostałych 6 386 zł. Z tych środków był wykonany remont szafek.

Wójt  powiedział, że z kontekstu zrozumiał wypowiedź Pana Piotra Rosłońca odnośnie finansowania 
Szkoły w Regucie.

Radny Witold Kwiatkowski wnioskował o wykreślenie wniosku o zwiększenie środków w kwocie 6 000 
zł na Klub Malucha w Regucie. 

Wniosek został odrzucony.

Radny  Piotr Rosłoniec wnioskował aby kwotę 18 000 zł uzyskaną z Poczty Polskiej przeznaczyć na 
zakup materiałów i wyposażenia do Szkoły Podstawowej w Regucie.

Wniosek został odrzucony.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Maria Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą
w sprawie dokonania zmian w budżecie (projekt Nr 2).

Uchwała została podjęta 7 głosami za, przy 4 wstrzymujacych.

Ad.pkt. 4 ppkt. 16.
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  oraz  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  planu  odnowy 

miejscowości Stara Wieś na lata 2009 – 2016.

Wójt Gminy Celestynów przekazał głos radnej Annie Marii Rosłaniec celem przedstawienia projektu 
uchwały. Radna  powiedziała,  że  gmina  złożyła  wniosek  do  PROW.  Jednym  z  warunków  jest 
zatwierdzenie planu Odnowy miejscowości Stara Wieś. Gmina program przyjęła a nie zatwierdziła. W 
związku z czym należy zmienić tytuł uchwały.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Maria Rosłaniec przeprowadziła głosowanie imienne nad uchwałą
w sprawie zatwierdzenia planu odnowy miejscowości Stara Wieś na lata 2009 – 2016.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 5.
 Rozpatrzenie i przyjęcie stanowiska Rady Gminy Celestynów w sprawie wyrażenia opinii o wykonaniu 

zadań  inwestycyjnych  i  remontowych  w  gminnych  jednostkach  oświatowych  przez  Wójta  Gminy 

Celestynów.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna  Maria  Rosłaniec,  w imieniu  Przewodniczącej  Komisji  Oświaty  i 

Kultury,  odczytała stanowisko Rady Gminy Celestynów w sprawie wyrażenia opinii o wykonaniu zadań 

inwestycyjnych i remontowych w gminnych jednostkach oświatowych przez Wójta Gminy Celestynów. 

(stanowisko stanowi załącznik do niniejszego protokołu). Następnie powiedziała, że Komisja opierała 

się  na  sprawozdaniu  z  inwestycji  do dnia  30  maja  oraz  informacjach  uzyskanych od pracowników 

Urzędu obecnych na Komisji. 



Stanowisko zostało przyjęte jednogłośnie.

Ad.pkt 6.
Pan Paweł Tomala  powiedział, że szczegółowe sprawozdanie będzie przygotowane na koniec lipca. 

Poinformował,  że  został  rozpoczęty  remont  łazienek  w  Szkole  Podstawowej  w  Celestynowie.  W 

miesiącu  lipcu  planowany  jest  remont  Szkoły  Podstawowej  w  Starej  Wsi,  w  przedszkolu  w 

Celestynowie.  Na początku tego tygodnia  zostały  otwarte  oferty  na  wykonanie  chodnika  przy ulicy 

Reguckiej.  Zostały  otwarte  oferty  na  wykonanie  drogi  gminnej  ulica  Akacjowa.  Zostały  wysłane 

zapytania ofertowe na wykonanie boiska w miejscowości Ostrów. Ta inwestycja będzie wykonana do 

końca  sierpnia.  Został  ogłoszony  przetarg  na  wykonanie  sali  gimnastycznej  w  Zepole  Szkół  w 

Celestynowie a także na budowę boiska w Starej Wsi. Trwa remont dachu w klubie w miejscowości 

Regut, który w przeciągu tygodnia zostanie zakończony. Są wykonane projekty na wykonanie zatoki 

autobusowe w miejscowości Glina. Jest kosztorys inwestorski na wykonanie zatok.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  zapytał czy termomodernizacja będzie wykonana w okresie 

wakacyjnym.

Pan  Paweł  Tomala  powiedział,  że  przetarg  będzie  rozstrzygnięty  pod  koniec  sierpnia.  Na  chwilę 

obecną wykonywana będzie tylko sala gimnastyczna.

Radny Mirosław Rosłoniec zapytał, jakie będą wykonane prace w przedszkolu.

Pan  Paweł  Tomala powiedział,  że  będzie  wykonane  odgrzybianie  parteru  budynku,  pomalowanie 

specjalnymi farbami zabezpieczającymi przed grzybem, wykonanie okapów w kuchni. 

Radna Anna Rosłaniec wnioskowała o przygotowanie pisemnej informacji w sprawie stanu realizacji 

inwestycji na sesje. 

Radny Witold Kwiatkowski zapytał w jakim okresie będzie remont sali gimanstycznej.

Pan Paweł Tomala powiedział, że został ogłoszony przetarg. Po 22 dniach rozstrzygamy przetarg i 

wybieramy  wykonawcę.   W drugiej  połowie  sierpnia  rozpoczęty  byłby  remont  sali  gimanastycznej. 

Trwałby do połowy października.

Przewodniczący Rady zapytał czy Rada ma się spodziewać przesunięć niewykorzystanych środków 

na termomodernizację na inne zadania.

Wójt  powiedział,  że  w  kwietniu  zwrócił  się  z  pismem  do  Przewodniczącego  Rady  o  wskazanie 

inwestycji  jakie należy zdjąć w związku zniezrealizowaniem dochodów  ze sprzedaży działek. Rada 



przyjęła budżet, którego nie pozwala Wójtowi realizować. Wójt chciał, żeby inwestycje były realizowane 

z kredytu.

Ad.pkt 7.
Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik powiedział, że  Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w 

okresie między sesjami zostało dostarczone.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  zapytał mecenasa czy możliwe jest powołanie dyrektora w 

formie Zarządzenia a odwołanie w formie innej.

Mecenas Arkadiusz Czyżewski powiedział, że Orzecznistwo jest różne. Część twierdzi, że jest to tryb 

administracyjny a część , że jest to sprawa na linii pracodawca pracownik.

Ad.pkt. 8.
Sprawy różne.

Ad.pkt. 9
Przewodniczący  Rady wnioskował,  aby  osoba,  która  protokołuje  miała  możliwość  sporządzania 

protokołu w pierwszych dniach po Sesji.

Sekretarz powiedział, że z uwagi na długość trwania Sesji sporządzenie protokołu się przedłuża.

Ad.pkt. 10.
Protokół z posiedzenia poprzedniej Sesji  został przyjęty jednosłośnie.

Ad.pkt. 11.
 Zamknięcie obrad.

                                                                                           Przewodniczący  Rady Gminy Celestynów

                                                                                                                   Bogdan Wójcik
Protokołowała 

Katarzyna Świderska
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